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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2016/17:997 Utbyggnad av E4 mellan Hudiksvall och Sundsvall

Från södra Sverige och norrut till Västernorrland är det med några undantag 
fyrfiligt. Sträckan Hudiksvall–Sundsvall är delvis trefilig, men långa sträckor är 
tvåfiliga utan mitträcke.

Detta leder till trafikstörningar och i värsta fall olyckor. E4 är en hårt belastad 
väg, med tung trafik och mycket persontrafik. Under den kalla årstiden sker 
avåkningar, vilket innebär trafikstörningar och olyckor som starkt reducerar all 
trafik. Detta innebär långa köer och ibland timslånga väntetider innan vägen är 
farbar igen. Standarden på E4 måste förbättras, för att gods- och persontrafik på 
ett säkert och smidigt sätt ska kunna transporteras. Här är sträckan Hudiksvall–
Sundsvall ett stort problem.

Det här är inte bra, utan det behövs en fyrfilig motorväg så att denna sträcka 
inte blir den stoppkloss den ibland är. Anser statsrådet att det är acceptabelt 
med en så låg standard på en Europaväg?

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anna Johansson:

 

Hur avser statsrådet att agera för att möjliggöra en utbyggnad av E4 
Hudiksvall–Sundsvall till fyrfilig väg?

………………………………………

Eva Lohman (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-03-06
Besvaras senast
2017-03-15 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal


